



## 香港足球總會 D 級教練課程[52,53,54,55]

### 《評選方法》

以下為香港足球總會 D 級教練課程[52,53,54,55]審核參加者入選資格的評選方法：

參加者將分為兩個類別：

#### 第一類別：

##### A. 香港超級聯賽球會推薦之人士

香港超級聯賽球會(18-19 球季)可直接推薦職業球員、職員或教練參加，每間可推薦一位，共 10 個名額。(需具本年度之註冊證明)

##### B. 具比賽經驗人士

可佔名額	香港代表隊	甲組(13-14 球季或以前) 超級聯賽職業(14-15 球季或以後)球員
8 個	3 分	2 分
	參加者若同時擁有上述多項資格時，本會則選取較高分者 如球員有十年以上之頂級聯賽經驗或 10 場或以上之代表隊經驗，可報讀亞洲足協 C 級教練證書課程 (但需經本會技術小組審批，亦需旁聽香港足球總會 D 級教練證書課程之課堂，考試除外)。 **如球員欲直接報讀亞洲足協 C 級教練證書課程，需電郵至 <a href="mailto:coach@hkfa.com">coach@hkfa.com</a> 申請。	

##### C. 香港足球總會女子足球部推薦之人士

為推動女子足球發展，本會將預留兩個名額予香港足球總會女子足球部。

#### 第二類別：18 歲或以上之人士 (以報名時之出生年份計算)

20 個名額

備註：

1. 第一類別之合資格人士將被優先取錄。
2. 於第一類別 B.中，如報名人數超過課程每類別可佔名額，而又出現同分之情況下，本會將以遞交表格之先後決定入選次序。
3. 若第一類別報名人數低於可佔名額時，剩餘名額將撥歸第二類別之其他合資格人士。
4. 第二類別之申請將以報名之先後次序決定入選資格。



**HKFA D Coaching Certificate Course [52,53,54,55]**

**«Selection Criteria»**

Here are the selection criteria for enrollment into HKFA “D” Coaching Certificate Course [52,53,54,55]. Details are as follows:

**Category A:**

1. Hong Kong Premier League Club Recommendation

Each Hong Kong Premier League Club (18-19) can recommend **ONE** professional player, staff OR coach to apply. There are 10 quotas in total. **(2018-19 season Registration proof is required)**

2. With Playing Experience

Quotas	Hong Kong Senior Representative Team	Hong Kong Premier League (14-15 season or after), Hong Kong 1 <sup>st</sup> Division (13-14 season or before), Professional Player
	3 points	2 points
8	<p>If an applicant have more than one experience above, HKFA will enroll applicants with the highest points</p> <p><b>Players can apply for the AFC C Coaching Certificate Course if they have played in professional football (top league) for more than 5 seasons; or have represented a senior national football team for a minimum of 10 matches (Need to approve by our Technical Panel, and sit-in the HKFA D Coaching Certificate Course as an observer with no exams).</b></p> <p><b>***Please email to <a href="mailto:coach@hkfa.com">coach@hkfa.com</a> if players want to directly apply for the AFC C Coaching Certificate Course.</b></p>	

3. Hong Kong Football Association Women’s Football Department Recommendation

In order to promote women’s football, the HKFA will reserve 2 quotas for Women’s Football Department recommended persons.

**Category B: Age 18 or above (Year born at the time of application)**

20 quotas

**Remarks:**

1. Eligible applicants from Category A will be enrolled first.
2. If applicants from Category A.2 exceed enrollment quotas, priority will be given to applicants with the higher points. If applicants have the same points, enrollment sequence is on a first come first serve basis.
3. After enrollment of Category A, remainder quotas will be given to Category B applicants
4. Category B applicants are enrolled on a first come first serve basis.